

01st October 2025 ١ أكتوبر ٢٠٢٥

Invitation to a discussion session to present and
discuss the audited financial statements for the
period ended 30th June 2025

الموضوع: دعوة لجلسة نقاشية لعرض ومناقشة البيانات المالية المدققة للفترة المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٤ م

Al Fajar Al Alamia Co SAOG would like to invite all investors and financial analysist to an online discussion session.

تود شركة الفجر العالمية ش.م.ع.ع دعوة جميع المستثمرين والمحللين الماليين الى جلسة نقاشية عبر الأتصال المرئي.

The agenda of the session will be to present the audited financial results for the period ended 30th June 2024 which was announced on MSX website. The session will be held on Thursday, 09th October 2025 at 2:00 PM for half an hour.

سيكون جدول أعمال هذه المناقشة هو تقديم البيانات المالبة المدققة لفترة السنه المالبة المنتهبة في ٣٠ يونيو ٢٠٢٥م والتي تم الأفصاح عنها في موقع بورصة مسقط وستعقد الجاسة النقاشية في يوم الخميس الموافق ٠٩ أكتوبر ٢٠٢٥م في الساعة ٢٠٠٠٠ ولمدة نصف

This session will be conducted via Microsoft Team, on the link below.

سيتم عقد هذه الجلسة عبر برنامج الأتصال المرئى و المسموع من خلال الرابط أدناه.

Microsoft Teams meeting

Join on your computer, mobile app or room device Ioin the meeting now



For more information, please contact the investor's relations officers:

Mr. Yaqoub Al Mammary

Telephone No: +968 99470187

Email: Yaqoub.mamari@alfajar.co.om

ولمزيد من المعلومات يرجى التواصل مع مسؤول علاقات

الفاضل/ الفاضل يعقوب المعمري

البريد الألكتروني:

Yaqoub.mamari@alfajar.co.om

هاتف: ۱۸۷ ،۹۹٤۷

Mohammed Talal Omar Chief Executive Officer



